
PROTOKÓŁ NR 148 / 2009 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 29 kwietnia 2009 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 14.20, zakończono o godz. 21.00. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tomasz Kranc   - Wicestarosta 
2. Andrzej Bielecki   - Członek Zarządu Powiatu 
3. Wiesław Ewertowski  - Członek Zarządu Powiatu 
4. Andrzej Wieczorek   - Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

5. Danuta Królczyk   - Skarbnik Powiatu 
6. Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu 
7. Barbara Górna   - kierownik Biura Spraw Obywatelskich 
8. Mariola Substyk - inspektor Biura Rady 
9. Kinga Basiura   - referent, protokolantka 

 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 23 kwietnia 2009 roku. 
3. Informacja Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 

przeprowadzenia konkursu ofert na realizację zadania pn.: „Program 
profilaktyki raka prostaty”. 

5. Rozpatrzenie pisma dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu                
o wyrażenie zgody na przeprowadzenie postępowania o zamówienia 
publiczne z zastosowaniem trybu z wolnej ręki na zorganizowanie szkoleń 
grupowych. 

6. Zaopiniowanie na sesje Rady Powiatu autopoprawki do projektu uchwały              
w sprawie zmiany uchwały dot. uchwalenia budżetu powiatu 
wągrowieckiego na 2009 rok. 

7. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
8. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
 Po sesji Rady Powiatu: 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu 

powiatu. 
10. Uwagi i wnioski.  
 
Ad 1 
Odczytano i przyjęto porządek posiedzenia Zarządu. 

 



Ad 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu z 23 kwietnia 2009 r. 
 
Ad 3 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- posiedzeniu komisji ds. kontroli ZOZ w Wągrowcu, 
- spotkaniu z wójtami i burmistrzami w sprawie uruchomienia izby 
wytrzeźwień, 
- zakończeniu roku szkolnego w I LO w Wągrowcu, 
- zawodach sportowych osób niepełnosprawnych w Gołańczy, 
- posiedzeniu Komisji Zdrowia, 
- spotkaniu z olimpijczykami i reprezentantami kraju, wręczeniu Nagród Herbu 
Powiatu,  
- posiedzeniu Komisji Finansów, 
- spotkaniu z P. Gilewskim z Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej          
w sprawie zagrożeń spowodowanych chorobą - świńską grypą. 
 
Wicestarosta poinformował, że dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, R. Torz 
rozpocznie procedurę przetargową na przeprowadzenie remontów cząstkowych. 
Należy powrócić do tematu przejmowania dróg. Trwają rozmowy z 
burmistrzami. 
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu ofert na realizację zadania pn.: 
„Program profilaktyki raka prostaty”. Treść uchwały przedstawiła B. Górna, 
kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia. 
Uchwała jest załącznikiem nr 1 do protokołu. 
 
Ad 5 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy            
w Wągrowcu na przeprowadzenie postępowania o zamówienia publiczne           
z zastosowaniem trybu z wolnej ręki na zorganizowanie szkoleń grupowych. 
Pismo w tej sprawie przedstawił A. Sebastyański, Sekretarz Powiatu. 
Pismo jest załącznikiem nr 2 do protokołu. 
 
Ad 6 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował na sesję Rady Powiatu autopoprawkę 
do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. uchwalenia budżetu 
powiatu wągrowieckiego na 2009 rok. Autopoprawkę omówiła D. Królczyk, 
Skarbnik Powiatu. 
Autopoprawka jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Ad 7 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu, które 
omówiła M. Substyk, inspektor w Biurze Rady. 

 



 
1. Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji  wypracowała:  
 
 1.1) Zapytania: dlaczego dofinansowania dla poszczególnych samorządów na 
promocje w powiecie nie są równe? Sugestia komisji branżowej mówiła o 
kwocie 2000 zł.?, 
 
Zdaniem Zarządu Powiatu takie było zapotrzebowanie samorządów gminnych 
na poszczególne imprezy. 
 
 1.2) kto analizował sprawozdania jednostek i jakie wyciągnął wnioski?, 
 
Zarząd Powiatu szczegółowo analizował sprawozdania. Z wnioskami i 
sugestiami po analizie, komisje branżowe miały okazje zapoznać się na swoich 
posiedzeniach, przy omawianiu wykonania budżetu za 2008 r. 
 
 1.3) przyczyna zróżnicowania wydatków w paragrafach; 4700 ; 4360; 4370 w 
poszczególnych jednostkach ?, 
 
Wnioski zostały skierowane do Wydziału Finansów i Wydziału Oświaty, Kultury 
i Sportu tut. Starostwa celem udzielenia wyjaśnień. 
 
 1.4) o uszczegółowienie wydatków w rozdziale 92695 Mistrzostwa Powiatu w 
różnych dyscyplinach?, 
 
Wnioski zostały skierowane do Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu tut. 
Starostwa celem udzielenia wyjaśnień. 
 
 1.5) stan zaawansowania prac nad podpisem elektronicznym? 
 
Wniosek został skierowany do Wydziału Organizacyjnego tut. Starostwa celem 
wyjaśnienia. 
 
 Wnioski: 
 1.1) Pana Wojciecha Ćwika o przedłużenie o 1 godzinę czasu pracy wydziału 
komunikacji. 
 
Zarząd Powiatu nie widzi potrzeby wydłużenia czasu pracy.  
 
 1.2) komisja ponawia wniosek o zakup ciągnika z osprzętem wielofunkcyjnym 
dla PZD, 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie odnosi się do treści wniosku. Ten zakup planowany 
jest z oszczędności uzyskanych przy remoncie Bursy po rozstrzygnięciu 
przetargu. 
 

 



2. Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 
wypracowała wnioski: 
 
  2.1) do Zarządu o rozpatrzenie możliwości niezwłocznego przekazania 
środków z PFOŚiGW na oczyszczenie niesprawnego filtra piaskowo - 
żwirowego przy oczyszczalni w MOW w Antoniewie, 
 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
  2.2) o rozważenie możliwości przekazania środków z rezerwy ogólnej na 
uporządkowanie terenu w obrębie MOW Antoniewo (renowacja bramy, 
elewacji oraz chodników), 
 
Zarząd Powiatu nie widzi możliwości finansowych na realizację tego zadania. 
Dyrektor placówki powinna uwzględnić taki wydatek w budżecie jednostki. 
 
 2.3) o przyjęcie na sesji stanowiska Rady Powiatu Wągrowieckiego wobec 
niesprawiedliwych kryteriów przyznawania stypendiów socjalnych młodzieży 
zamieszkującej miejscowości powyżej 20.000 mieszkańców i wskazania 
potrzeby monitoringu pomocy finansowej z różnych źródeł z których korzystają 
uczniowie, 
 
Zarząd Powiatu nie widzi możliwości przyjęcia takiego stanowiska. 
 
 2.4) o rozeznanie stanu wdrażania podpisu elektronicznego w jednostkach 
powiatowych i określenie ile środków zostało wydanych na ten cel w 2008 roku, 
 
Wniosek został skierowany do Wydziału Organizacyjnego celem wyjaśnienia. 
 
 2.5) o uzupełnienie w informacji o realizacji przez Zarząd Powiatu zgłoszonych 
wniosków, interpelacji i zapytań do organów powiatu w 2008 roku o nazwiska 
osób je zgłaszających. 
 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
zapytania: 
- kto ponosi odpowiedzialność za niekompletną standaryzację DPS w Srebrnej 
Górze? 
 
Za mienie odpowiada kierownik jednostki organizacyjnej w zakresie swoich 
uprawnień. 
 
- czy dyrektor DPS w Srebrnej Górze otrzymał w ostatnim czasie jakiekolwiek 
nagrody- jeśli tak to za co? 
 

 



Wniosek został skierowany do Wydziału Organizacyjnego /do kadr/ tut. 
Starostwa celem wyjaśnienia. 
 
- jaki jest na dzień dzisiejszy status DPS w Srebrnej Górze? 
 
Wniosek został skierowany do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie celem 
udzielenia odpowiedzi. 
 
3. Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy wypracowała 
wnioski: 
 
 3.1) do Zarządu Powiatu o rozpatrzenie możliwości zwiększenia zatrudnienia o 
1 osobę do prowadzenia spraw związanych z rodzinami zastępczymi i opieką 
nad dzieckiem w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, 
 3.2) o rozważenie możliwości przyznania nagrody honorowej wieloletniemu 
pracownikowi PCPR p. Irenie Kotwicy, za zaangażowanie w pracy na rzecz 
opieki nad dzieckiem i rodzinami zastępczymi. 
 
Wnioski zostały skierowane do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Wągrowcu celem ich rozeznania. 
 
Stanowisko: 
 
Komisja potwierdza zasadność i w pełni popiera rozbudowę Wielofunkcyjnej 
Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej w Wągrowcu z rozszerzeniem jej do 30 
miejsc po adaptacji pomieszczeń Bursy. 
 
Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości ww. stanowisko. 
 
Ad 8 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 14 maja br. o godz. 9.00. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę o 15.45. Po posiedzeniu sesji, o godz. 20.50 
odbyła się druga część posiedzenia Zarządu, który obradował w 
czteroosobowym składzie. 
 
Ad 9 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zmian w układzie 
wykonawczym budżetu powiatu, którą omówiła D. Królczyk, Skarbnik Powiatu. 
Uchwała jest załącznikiem nr 4 do protokołu. 
 
Ad 10 
Uwagi i wnioski.  
 
Wniosków nie złożono. 
 

 



Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 

  Protokołowała 
 

          ______________ 
              /K. Basiura/  
 

Wicestarosta 
 

_____________________ 
        /Tomasz Kranc/ 

 
 

 
        Andrzej Bielecki                   ____________________ 

 
 
            Wiesław Ewertowski      ____________________  
                                               
 
                                       Andrzej Wieczorek               ____________________ 
  
 
 
 
 
 
 
 
 

 


